
Spoštovani, 

veliko nas redno obiskuje koncerte družinskega abonmaja in z veseljem spremlja te 
dogodke, moja družina že od leta 2021. 

Ti koncerti so res posebni zaradi zanimive vsebine, ki zajema zelo široko področje 
klasične glasbe in drugih glasbenih zvrsti. Zlasti pa iz njih izžareva posebna energija, saj 
so pripravljeni z dušo in veseljem do glasbenega izobraževanja najmlajše generacije. 
Tako Slovenska filharmonija skupaj s starši vzgaja mlado občinstvo. 

Kot nekaj posebnega sta nam ostala v spominu prvi uvodni koncert v živalskem vrtu in pa 
nedavni koncert Sodobna glasba ni bavbav - odlična predstavitev te zvrsti glasbe za 
najmlajše. 

Iz tega izhaja, da se v Slovenski filharmoniji z veseljem posvetite otrokom in seveda tudi 
nam odraslim ter poskrbite da vsi slišimo, vidimo in doživimo glasbo in instrumente z 
vsemi njihovimi značilnostmi in posebnostmi. 

Z ozirom na doživljanje glasbe na koncertih smo lahko prepričani, da so mladi 
seznanjeni z odlično glasbo, jo z veseljem sprejemajo in ji bodo sledili tudi v življenju. 

Prepričana sem, da si skupaj želimo še v bodoče slediti družinskim koncertom. Upamo 
tudi, da bo v doglednem času Slovenska filharmonija dobila novo, sodobno koncertno 
dvorano, ki bo na eni strani omogočala neposredni stik z nastopajočimi glasbenicami in 
glasbeniki, na drugi strani pa sprejela večje število obiskovalcev.  

Naj dodam še mišljenje o glasbi dveh strokovnjakov, dr. Katarine Habe, izredne 
profesorice na Akademiji za glasbo v Ljubljani in dr. Marka Pokorna, infektologa in 
pediatra, strokovnega direktorja Pediatrične klinike v Ljubljani in ljubitelja klasične 
glasbe. 

Dr. Katarina Habe 

Glasba je eno najbolj učinkovitih orodij, ki lahko pripomore k optimizaciji učnega 
procesa s tem, da nagovori in vključi celotno osebnost učenca. 

Dr. Marko Pokorn 

Glasba otroke pomirja in ima pozitivne učinke na duševno in telesno zdravje. Glasba 
nam je lahko v pomoč, oporo in zatočišče. 

 Upam, da se strinjate, da se na zadnjem letošnjem koncertu 17. 5. 2025 v imenu vseh 
nas poslušalcev zahvalim predstavnikom SF za zelo uspešno in požrtvovalno delo pri 
izvedbi družinskih koncertov.  

Vse udeležence družinskih koncertov pa lepo pozdravljam in se veselim našega 
bodočega srečanja. 

Irena Debeljak mag. farm. 


